
SAS Skiklub General  forsamling 2012 afholdt 27.02.2013 

 

1. Referent : Lars Lyng 
2. Formandens beretning vedlagt sammen med regnskab og budget. 
3. Regnskab gennemgået af kassereren, Lars Lyng. Konklusion at regnskabet med det lille 

positive resultat lagt sammen med det faktum at flere af årets ture havde overskud, 
samlet set var at regne for et nul-resultat. Regnskabet blev herefter godkendt af 
generalforsamlingen. 

4. Budgettet for 2013 blev gennemgået af kassereren, Lars Lyng. Med udgangspunkt i 
samme kontingent er det samlede råderum for støttemidler  35.000 kr i budgettet, 
hvilket er ca 15.000 kr mindre end 2012. Budgettet blev herefter godkendt. 

5. Kontingent. Der var ikke nogen der ønskede kontingent ændringer, og der var generel 
accept af at det kunne betyde underskud for 2013. Kontingentet forblev således 
uændret. 
 

6. Valg af bestyrelse. Følgende var på valg : 
o Claus Rathje; genopstillede ikke  
o Lars Krandorf ; genvalgt og overtager formandsposten 
o Hans Larsen; genvalgt  
o Guje Løvgreen ; genopstillede ikke 
Nyvalgt : 
o Niels P. Anthonsen  
o Claus Rathje valgt som suppleant (efter Guje Løvgreen) 
Mange tak til Claus og Guje for deres indsats for skiklubben. 

7. Ingen indkomne forslag 
8. Valg af revisorer. Jens og Guje Løvgreen genvalgt med Niels P. Anthonsen som revisor 

suppleant. 
9. Langrends udvalg : Ann Maj Hagberg genvalgt. 
10. Punktet udgik. Indtil videre ikke behov for eget festudvalg. 
11. Eventuelt : 

- Niels Anthonsen forespurgte om status af medlemskab af Dansk Skiforbund DSkF. 
Bestyrelsen er i dialog med DSkF om  flexibelt medlemskab som snart vil blive 
tilbudt SAS Skiklubs medlemmer. Medlemskabet vil være omkring 45 kr pr år og 
evt yderligere 50 kr for 4 blade pr år. Status er i øvrigt at skiklubben ikke er 
medlem af DSkF. 

- Jan Christiansen informerede fra SAS klubben : 15 % reglen for eksterne 
medlemmer vil ikke være gældende fremover. SAS klubbens nuværende kapital vil 
ikke være berørt af en SAS konkurs. ISC vil fremover kun kunne afholdes i fuld 
skala (3x22 deltagere) hvert andet år. Janni bliver på kontoret 3 dage om ugen også 
i fremtiden. Jan fratræder som formand ved kommende generalforsamling i SAS 
klubben. 

- Kim fra Sejlklubben anbefalede at vi søger KTIS (Kastrup Tårnby Idræts 
Sammenslutning) om støtte midler. 

- Den øvrige bestyrelse takkede Claus Rathje for hans store indsats som formand for 
Skiklubben. 

- Herefter Stegt flæsk og persillesovs  



 

 

 

 

 

 

 


